
PROTOKÓŁ Nr VII/11
Sesji Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze

z dnia 30 marca 2011 roku
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 15.40

Obecnych na Sesji – 21 radnych - lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.

W Sesji uczestniczył Burmistrz – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska –  Radca Prawny Janusz Święcicki

Ad. 1. Otwarcie Sesji

Sesję  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Mankiewicz,  który  powitał 
radnych Rady Miejskiej,  Burmistrza  Miasta,  zaproszonych gości,  wszystkich obecnych,  lokalne 
media oraz mieszkańców miasta.

Przewodniczący RM stwierdził,  że  w Sesji  uczestniczy 21 radnych na 21 ustawowego składu 
Rady, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować decyzje.

Ad. 2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie Protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz pozbawienia 

drogi kategorii gminnej.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  świadczenia  w  grupach 

przedszkolnych  znajdujących  się  w  strukturach  przedszkoli  publicznych  prowadzonych 
przez Gminę Miejską Kamienna Góra.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 177/40, 
obr. nr 3).

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 299/1, 
obręb nr 3).

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 197/8, 
obręb nr 3).

12. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  gospodarowania 
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nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kamienna Góra.
13. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  utworzenia  wydzielonego  rachunku 

dochodów samorządowych jednostek budżetowych.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2011 rok.

15. Sprawy różne.
16. Zamknięcie Sesji.

Przewodniczący RM złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 15 „Podjęcie  
uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Miasta 
Kamienna  Góra  Pana  Krzysztofa  Świątka”.  Jako  uzasadnienie  Przewodniczący  RM  wskazał 
zmianę  kwoty bazowej  ustalonej  w ustawie  budżetowej  na  2011 rok,  która  ma  ścisły  związek
z kwotą wynagrodzenia Burmistrza.
RM jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” przyjęła wniosek o poszerzenie porządku obrad o w/w 
punkt. Dotychczasowe punkty 15 i 16 zmieniły kolejność o 1 wzwyż.

Radna M. Jaciuk powołując się na § 28 statutu Gminy Miejskiej złożyła wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad punktu  „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu 
liczbowego i osobowego Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze”.

Radca Prawny zapytał, kto jest projektodawcą uchwały, na co radne odpowiedziała, że ona sama.
Radca Prawny przytoczył zapisy § 33 statutu Gminy Miejskiej, który wskazuje osoby i organy, 
które mogą wyjść z inicjatywą uchwałodawczą. Podkreślił, że sam radny nie jest uprawniony do 
zgłoszenia  projektu  uchwały.  Dodał,  że  w  dalszej  kolejności  projekt  musi  przejść  procedurę 
wskazaną w §36 statutu.

Radna  M.  Krzyszkowska zauważyła,  ze  radna  M.  Jaciuk  w  lutym  br.  złożyła  wniosek
o wykreślenie ze składu Komisji Regulaminowej i dopisanie do składu Komisji  Rewizyjnej, po 
czym Przewodniczący RM przygotował projekt uchwały w tej sprawie. Był on opiniowany przez 
wszystkie  Stałe  Komisje  Rady Miejskiej,  zatem przeszedł  całą  procedurę o której  mówi Radca 
Prawny.

Przewodniczący RM wyjaśnił, że w związku z wątpliwościami, jako projektodawca wycofał swój 
projekt  i  wyjaśnił,  że  radna otrzyma odpowiedź w tej  sprawie.  Dodał,  że  jeśli  projekt  zostanie 
złożony  przez  uprawnione  osoby  zostanie  on  skierowany  do  komisji  rady  i  po  uzyskaniu 
pozytywnych opinii przedstawiony na Sesji.

Radna M. Jaciuk wyraziła zdanie, że skoro wniosek złożyła w lutym br. to minął już ustawowy 
termin jego realizacji.

Przewodniczący  RM  zauważył,  że  jeśli  sprawa  jest  skomplikowana,  a  za  taką  uważa  sprawę 
radnej, termin ustawowo jest wydłużony do dwóch miesięcy, a taki jeszcze nie minął.

Radny A. Jasiński zapytał, czy projektodawca może wycofać swój projekt uchwały, na co Radca 
Prawny odpowiedział pozytywnie, wyjaśniając, że w każdym momencie projektodawca może to 
uczynić.

Nikt nie zgłosił więcej wniosków do przedstawionego porządku obrad.
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Ad. 3.     Przyjęcie Protokołu z VI Sesji  Rady Miejskiej  

Przewodniczący RM poinformował, iż Protokół VI/11 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze
z dnia 28 lutego 2011 r. był wyłoży do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Dodał, że nie zostały do 
niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby takie zgłosić. 
Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad. 4. Wnioski i zapytania

Radny Andrzej Jasiński:

1. Prośba o dopilnowanie, aby Pan Dec, który buduje blok przy ul. Słonecznej zwolnił chodnik 
do  ul.  Parkowej  w  celu  umożliwienia  jego  remontu  przez  firmę  wykonującą  prace  na 
zlecenie UM.

2. Pytanie,  czy  w  obecnej  kadencji  zostało  ponowione  pismo  do  GDDKiA  w  sprawie
ul. Jeleniogórskiej?

3. Ponowna prośba o remont dachu na budynku SP Nr 2. Radny wyraził zdanie, że jest to 
zadanie priorytetowe, gdyż szkoła jest wyremontowana, a dach przecieka.

Radny Józef Gorczyca:

1. Pytanie,  czy  w  związku  ze  zmniejszeniem  przez  rząd  zasiłku  pogrzebowego  istnieje 
możliwość obniżenia opłaty za wykup miejsca na pochówek?

Radna Marianna Komorowska:

1. Pytanie  o  los  wniosku  złożonego  do  Wojewody  w  ramach  Narodowego  Funduszu 
Odbudowy  Dróg  Lokalnych,  czyli  tzw.  „schetynówka”  na  remont  drogi  przy
ul. Księcia Bolka I?

Radny Wiesław Sobiechowski:

1. Pytanie  o  remont  drogi  ul.  Małej,  gdyż  pojawiły  się  pogłoski,  że  nie  będzie  ona
w tym roku jednak zrobiona?

2. Pytanie, czy prawdą jest, że będzie likwidowany plac targowy i przeniesiony do budynku 
byłego KAMODEX-u?

3. Pytanie o faktyczny stan zadłużenia miasta,  gdyż w regionalnym tygodniu pojawiała się 
wiadomość, że wynosi ono ponad 60%?

Radna Mariola Jaciuk:

1. Wniosek o podjęcie działań mających na celu uprzątnięcie oraz zagospodarowanie zaplecza 
ul.  T.  Kościuszki.  Teren  ten  przylega  do  osiedla  Zadrna  i  przechodzi  tamtędy  wielu 
mieszkańców miasta.  W czasie  niepogody teren  pokrywa się  grubą  warstwą błota,  a  w 
dziurach zbiera się woda.
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2. Wniosek o uporządkowanie drzewostanu (zlikwidowanie) na zapleczu ul.  Lipowej, który 
stwarza zagrożenie dla zdrowia i życia mieszkańców, a także zagraża ich mieniu.

3. Pytanie,  czy  istnieje  możliwość  interwencji  UM  w  sprawie  chodników  przy
ul.  Bohaterów  Getta  –  droga  krajowa?  Chodniki  uległy  całkowitej  dewastacji,
co stanowi zagrożenie dla przechodniów.

4. Pytanie,  czy  istnieje  możliwość  interwencji  UM  w  sprawie  chodników  przy
ul.  T.  Kościuszki  –  droga  powiatowa?  W  chodnikach  występują  dziury  –  nawet  do
30 cm – co zagraża przechodniom.

Radna Małgorzata Krzyszkowska:

1. Pytanie, kiedy na ul. Karola Miarki powstanie zapowiadana „mała architektura”?
2. Pytanie, czy ławki i kosze na ul. Karola Miarki były nowe podczas ustawiania? Zdaniem 

radnej od początku były stare.
3. Pytanie o działania mające na celu likwidację dziury w drodze na pl. Grunwaldzkim?
4. Pytanie, czy zalegamy wykonawcom za prace na mieniu komunalnym?

Ad. 5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami

BM przedstawił informację o pracy między Sesjami – zał. Nr 2 do protokołu

Ad.6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między Sesjami

Wiceprzewodniczący  RM przedstawił  informację  o  pracy  między  Sesjami  –  zał.  Nr  3 do 
protokołu.

Ad.7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaliczenia  dróg  do  kategorii  dróg  gminnych  oraz 
pozbawienia drogi kategorii gminnej

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału IOŚ Pani Magdalena Bręśkiewicz – zał. Nr 4 
do protokołu.

Radna B. Krawiec odniosła się do ust.  2 uchwały,  w którym to pozbawia się  kategorii  drogi 
gminnej i dokonuje się likwidacji drogi przy ul. Lipowej oraz ul. Szpitalnej do końca ul. Lipowej
i zwróciła uwagę, że przy tych drogach znajdują się budynki nr 4 (ul. Lipowa) i nr 5 (ul. Szpitalna), 
do których dojście jest bardzo zniszczone. Radna zawnioskowała, żeby wyłożyć te dojścia kostką, 
która została po remontach innych ulic.

Kierownik Wydziału wyraziła zdanie, że jest to poboczna droga i radna może wnieść uwagi do 
mpzp dla tego regionu, który właśnie jest wyłożony.

Przewodniczący RM zauważył, że radna porusza temat, który nie jest związany z uwagami ani 
wnioskami do projektu uchwały i należy do niego powrócić w punkcie „Spawy różne”.
Radny W. Sobiechowski poparł Przewodniczącego RM.

Radna B. Krawiec zauważyła, że może jest to sprawa różna, ale od odpowiedzi uzależnia swoje 
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głosowanie nad uchwałą; jeśli otrzyma zapewnienie, że kostka zostanie wyłożona, to zagłosuje za, 
a jeśli nie, to będzie głosowała przeciw.

BM zapewnił radną, że drogi do budynków będą zrobione systemem gospodarczym.

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM  zarządził 
głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 21 głosach 
„za”  podjęła  Uchwałę  Nr  VII/27/11  w  sprawie  zaliczenia  dróg  do  kategorii  dróg  gminnych
oraz pozbawienia drogi kategorii gminnej.

Ad.8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  świadczenia  w  grupach 
przedszkolnych znajdujących się w strukturach przedszkoli publicznych prowadzonych przez 
Gminę Miejską Kamienna Góra

Projekt  uchwały przedstawił  Kierownik Wydziału EKS Pan Janusz Graczyk – zał.  Nr 5 do 
protokołu.

Radny J. Gorczyca zauważył, że KBSiR podczas posiedzenia otrzymała informację, że podwyżka 
będzie kształtowała się na poziomie 30 zł., a w Regionalnym Tygodniku Informacyjnym podano,
że będzie to 70 zł. i poprosił o wyjaśnienie rozbieżnych informacji.

Kierownik Wydziału wyjaśnił, że opłata zależna będzie od ilości czasu spędzanego przez dziecko 
w przedszkolu. W chili obecnej 11% dzieci spędza w przedszkolu poniżej 8h, 32% - 8h, 35% - 9h,
a  22% -  9h.  Dla  dziecka  spędzającego  w przedszkolu  do  8  h  opłata  będzie  wyższa  o  17  zł.,
a powyżej 8 h –  o 50,40 zł. Przy wyliczaniu opłat dyrektorzy szkół brali pod uwagę czynny udział 
dziecka w przedszkolu.

Radny W. Sobiechowski zapytał,  ile partycypują w kosztach rodzice, a ile do każdego dziecka 
dopłaca gmina?

Kierownik Wydziału poinformował, iż w 2011 r. wpływy z dopłat rodziców, gdyby nie zmieniono 
uchwały, wyniosłyby 534 tys., tj. 12,5% tego, co przedszkole musi wydawać, nie licząc remontów. 
W przeliczeniu na jedno dziecko rodzic dopłaca obecnie 113 zł, a miasto 635 zł.

Radna  M.  Białecka-Polak zapytała,  ile  obecnie  płaci  rodzic  za  każdą  dodatkową  godzinę 
przebywania dziecka w przedszkolu w grupie „0”?

Kierownik Wydziału poinformował, że obecnie nie było przeliczenia na godziny, opłata była stała 
bez względu na to ile dziecko w przedszkolu przebywało i wyłączeni z niej byli rodzice dzieci, 
które chodziły do oddziałów nazywanych wcześniej „zerówkami”.

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM  zarządził 
głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 21 głosach 
„za” podjęła Uchwałę Nr VII/28/11 w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia w grupach 
przedszkolnych  znajdujących  się  w  strukturach  przedszkoli  publicznych  prowadzonych  przez 
Gminę Miejską Kamienna Góra.
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Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 177/40, 
obr. nr 3)

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak– zał. Nr 6 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII/29/11 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 299/1, 
obr. nr 3)

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 7 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII/30/11 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 197/8, 
obr. nr 3)

Projekt uchwały przedstawiła  Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak– zał. Nr 8 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII/31/11 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad.12.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Miejskiej Kamienna Góra

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak  – zał. Nr 9  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
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Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  21  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  VII/32/11  zmieniającą  uchwałę
w  sprawie  zasad  gospodarowania  nieruchomościami  stanowiącymi  własność  Gminy  Miejskiej 
Kamienna Góra.

Ad.13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku 
dochodów samorządowych jednostek budżetowych

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  FB  Pani  Grażyna  Kuś –  zał.  Nr 10  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  21  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  VII/33/11  zmieniającej  uchwałę
w sprawie utworzenia wydzielonego rachunku dochodów samorządowych jednostek budżetowych.

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2011 rok

Projekt  uchwały z  autopoprawką przedstawiła  Kierownik Wydziału  FB Pani Grażyna Kuś –
zał. Nr 11 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 21 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VII/34/11 w sprawie zmian w budżecie 
miasta Kamienna Góra na 2011 rok.

Ad.15.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla 
Burmistrza Miasta Kamienna Góra Pana Krzysztofa Świątka

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM – zał. Nr 12 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  21  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  VII/35/11  zmieniającej  uchwałę
w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Burmistrza  Miasta  Kamienna  Góra  Pana  Krzysztofa 
Świątka.
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Ad. 16. Sprawy różne

BM odpowiedział na wnioski i zapytania radnych, tj.:

Radnemu A. Jasińskiemu:

1. Budowa osiągnęła już stan zerowy, ale uzasadnionym jest, aby chodnik był dostępny do 
remontu.

2. Tak, zostało złożone pismo w sprawie montażu oświetlenia na tym odcinku.
3. Zastanawiamy się cały czas; sytuacja finansowa nie jest łatwa.

Radnemu J. Gorczycy:

1. Analizujemy temat.

Radnemu M. Komorowskiej:

1. W poprzednim naborze złożyliśmy wniosek,  ale  się  nie  załapaliśmy;  we wrześniu rusza 
kolejny i w czerwcu będziemy się zastanawiać, czy nas na to stać, gdyż koszt remontu tej 
ulicy to ok. 3 mln. zł, z czego nasz wkład na poziomie 50%.

Radny Wiesław Sobiechowski:

1. Cały  czas  analizujemy,  czy  uda  nam  się  udźwignąć  tą  inwestycję.  Budżet  jest  bardzo 
napięty, zalegają firmy z podatkami, a państwo przekazuje mniej pieniędzy.

2. Nie ma planów likwidacji targu.
3. Nie ponosimy odpowiedzialności za media i za to jakie informacje podają. Na stronach RIO 

pojawiła się informacja o zadłużeniu, ale dotyczy ona 3 kwartałów, a my akurat w nich się 
zadłużamy, po czym od 4 kwartału nie zaciągamy zobowiązań, a dochody gmina cały czas 
ma. BM dodał, że gdyby zadłużenie miasta było na takim poziomie, to jego miejsce zająłby 
najprawdopodobniej komisarz.

Radnej M. Jaciuk:

1. Przyjęto do wiadomości.
2. Przyjęto do wiadomości.
3. Przyjęto do wiadomości.
4. Przyjęto do wiadomości.

Radnej M. Krzyszkowskiej:

1. Rozpoczyna się wiosna, prace będą przeprowadzane.
2. Ławki i kosze były zgodne z projektem. Powoli kończymy tą inwestycję.
3. Dziura będzie zlikwidowana razem z kładzeniem asfaltu na ul. Słonecznej.
4. Zadłużenia występują, ale spółka systematycznie je spłaca, co należy do jej obowiązków

BM dodał,  że bardzo ostrożnie  wydajemy każda złotówkę i  zastanawiamy się nad udzielaniem 
jakichkolwiek zwolnień z podatku.

Radna M. Krzyszkowska wyraziła zdanie, że w jej ocenie kosze od początku były stare, a jest to 

8



bardzo droga inwestycja i takie zdarzenie nie powinno mieć miejsca. Dodała, że skoro inwestycja 
nie została jeszcze odebrana, to należy zwrócić na to uwagę.

BM zapewnił, że dopilnowane zostaną wszystkie rzeczy przed odbiorem.

Radna I. Plata zwróciła się z prośbą o montaż ławek przy ul. Jeleniogórskiej. 

BM odpowiedział, że będzie robione tylko tyle, na ile pozwolą środki w budżecie.

Radna  M.  Krzyszkowska poprosiła,  aby  bardzo  uważnie  przyglądać  się  sytuacji  firm,  które 
występują o zwolnienia z podatku.

BM odpowiedział, że na chwilę obecną większość firm płaci podatki i tak jak wspomniał będzie się 
bardzo uważnie przyglądał przed podjęciem decyzji.

Radny J. Bruździak przypomniał o 120 rocznicy powstania budynku ZSO w Kamiennej Górze
i wręczył radnym pamiątkowe kartki wydane z tej okazji.

Wiceprzewodniczący  RM zwrócił  się  z  prośbą  o  wszelkie  możliwe  wsparcie  dla  Pani 
Jahołkowskiej, której dom uległ częściowemu spaleniu. Podkreślił, że niewielkie dochody jej i jej 
niepełnosprawnego syna nie pozwalają na naprawę zniszczonych elementów.

Ad. 17. Zamknięcie Sesji

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady zamknął  VII  Sesję  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 30 marca 2011 r.

Protokołowała: Przewodniczący Rady
Katarzyna Poręba-Plasło       /-/ mgr Andrzej Mankiewicz
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